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Vážení spoluobčané,
ráda bych vás krátce seznámila s událostmi, které proběh-
ly v posledním čtvrtletí roku 2015. K 31. 10. 2015 z osob-
ních důvodů složil svůj mandát starosta obce Podlesí
Milan Kříž. Musely tedy proběhnout volby zastupitelstva
obce, na kterých jsem byla zvolena všemi zastupiteli
starostkou obce. Na svou pozici jsem nastoupila hned
1. 11. 2015. Tím se uvolnila funkce místostarosty obce,
kterým byl zastupitelstvem zvolen František Škranc.
Zastupitelstvo obce bylo pak ještě doplněno náhradníkem
strany Podlesí 2018, Pavlem Sýkorou.

Do doby voleb jsem v zastupitelstvu působila rok jako
místostarostka obce. Od 1. 11. 2015 jsem hned vstoupila
do běhu prací starosty a rozpracovaných úkolů, na jejichž
dokončení jsem pracovala a povedly se dokončit. Z těch zá-
sadních se jedná o opravu části vodovodu v Novém Podlesí
a o opravu třech místních komunikací ve Starém Podlesí.
Na opravy těchto komunikací bylo požádáno o dotaci
z Fondu Středočeského kraje na opravu místních komuni-
kací. Bohužel jsme jako obec ani ve druhém kole neuspěli.
Opravy komunikací byly tedy hrazeny z vlastních zdrojů
obce. Dále bylo opraveno veřejné osvětlení v Novém Podle-
sí, které v období nepříznivých povětrnostních podmínek
nesvítilo.

Jako velmi důležitý krok zastupitelstva považuji schvá-
lení rozpočtu na rok 2016.

No a jaký nedůležitější úkol nás čeká v roce 2016? Zahá-
jení stavby splaškové kanalizace v Novém Podlesí. Na ten-
to projekt bude obec opět žádat o dotaci. Důležitost této

stavby je vysoká, protože občané z Nového Podlesí si za-
slouží stejný komfort, jaký je již ve většině částí obce.
Dalším plánem v tomto roce je rekonstrukce a moderniza-
ce místní knihovny. Zároveň bude zpracován projekt
na opravu střechy hasičské zbrojnice. Budova by pak
umožnila větší využití v prvním patře zbrojnice.

Mou prioritou v následujících letech je hájit zájmy obce,
zájmy občanů Podlesí a postupně obec, dle finančních mož-
ností obce, modernizovat.

Závěrem mi dovolte, abych všem občanům naší obce
popřála úspěšný vstup do nového roku, mnoho zdraví
a spokojenosti.

Marcela Dušková, starostka obce

Kalendář
na rok
2016
Obec Podlesí
vydala stolní
kalendář
na rok 2016
s historickými
fotografiemi obce
Podlesí.
Kalendář je
možné si zakoupit
na Obecním úřadu
v Podlesí.
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ZPRÁVY Z OBECNÍHO ÚŘADU
VÝPIS Z 5. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA OBCE
KONANÉHO 5. 10. 2015
Veřejného zasedání se zúčastnilo 10 členů zastupitelstva
obce.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
- návrh programu dnešního jednání
- upravený návrh rozpočtového opatření č. 3/2015
- postup opravy havárie – vodovod Nové Podlesí
- nabídku společnosti Inform-Consult-Aqua s.r.o Příbram
- zadání zaměření hranice plotu zahrady mateřské školy

(Ježek, Hrdina, Van Den Berg)
- postup ve věci žádosti společnosti Krásnohorská elektro
- žádost společnosti ČEZ Distribuce a.s. zastoupené Milo-

slavem Mufem
- připojení nemovitosti č. p. 381 na splaškovou kanalizaci

za podmínek stanovených zastupitelstvem obce
- zpracování dodatku k zřizovací listině mateřské školy
Zastupitelstvo obce bere na vědomí:
- výsledky hospodaření obce k 31.08.2015
- výsledek iRATINGU obce za rok 2014
- sdělení Finančního úřadu pro Středočeský kraj
- zprávu finančního výboru
- výsledky hospodaření mateřské školy za období prvního

pololetí 2015
- vyjádření – Krajská správa a údržba silnice
- nabídku prací – oprava střechy mateřské školy
- průběh diskuze
- informaci starosty o připravované rezignaci
Zastupitelstvo obce ukládá:
- starostovi zajistit zpracování objednávky zařízení od spo-

lečnosti Inform-Consult-Aqua s.r.o., Příbram
- starostovi zadat zaměření stavby environmentální učebny

a hranic pozemků, hranice (Ježek, Hrdina, Van Den Berg)
- starostovi zahájit jednání se společností KOSTA Pří-

bram, s.r.o. – oprava místních komunikací
Zastupitelstvo obce neschvaluje:
- nabídku KVB advokátní kancelář
- žádost MAS Brdy - podpis dodatku č. 1 partnerské smlouvy
- žádost společnosti Arnault

Milan Kříž

VÝPIS ZE 6. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA OBCE
KONANÉHO 30. 10. 2015
Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodrže-
ní přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů
podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů.
Zastupitelstvo obce schvaluje:
• Program veřejného zasedání
• Volbu nového starosty obce
• Volbu nového místostarosty obce
• Volbu nového předsedy kontrolního výboru
• Vstup do projektu Města Příbram - ,,Místní akční plán

rozvoje vzdělávání“
Zastupitelstvo obce bere na vědomí:
• Rezignaci dosavadního starosty obce
• Průběh diskuze

Marcela Dušková, starostka obce

VÝPIS ZE 7. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA OBCE PODLESÍ
KONANÉHO 25. 11. 2015
Z důvodu dodržení povinností stanovených zákonem
č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, ve znění poz-
dějších předpisů je zveřejněna pouze upravená verze zápi-
su ze zasedání zastupitelstva.
1. Slib člena zastupitelstva obce

Dle ustanovení § 69 odst. 2 zákona 128/2000 Sb. byl
složen slib člena zastupitelstva obce z důvodu rezignace
bývalého starosty a doplnění člena zastupitelstva obce,
náhradníka z volební strany č. 4 - Podlesí 2018.

2. Přehled o plnění rozpočtu (k 31. 10. 2015)
Zastupitelstvo obce bere na vědomí předložené výsled-
ky hospodaření obce.

3. Úprava rozpočtového výhledu
Zastupitelstvo obce bere na vědomí předložený Roz-
počtový výhled obce Podlesí na rok 2016 - 2018.

4. Návrh rozpočtového opatření č. 4/2015
Návrh rozpočtového opatření byl zastupitelstvem obce
schválen.

5. Výsledky hospodaření Mateřské školy (k 30. 9. 2015)
Zastupitelstvo obce předložené výsledky hospodaření
MŠ bere na vědomí.

6. Inventarizace majetku a závazků obce
Zastupitelstvo obce zvolilo inventarizační komisi ve slo-
žení:
ÚIK: Marcela Dušková, František Škranc
INVENTARIZAČNÍ KOMISE: Věra Jechurová, Ing. Simo-
na Ž�ánská
Plán inventur a komise byly zastupitelstvem obce
jednohlasně schváleny.

7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene
(IV-12-6018973-1)
Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o smlouvě bu-
doucí ČEZ Distribuce, a.s. o zřízení věcného břemene –
služebnosti a vlastní budoucí smlouvy o zřízení věcného
břemene a služebnosti.

8. Datový projekt GObec
Zastupitelstvo obce neschválilo nabídku společnosti
GObec z důvodu zjištění jiné cenové nabídky této služby.

9. Volba člena do Správní rady Svazku obcí pro vodovody
a kanalizace
Zastupitelstvo obce schvaluje starostku obce jako
zástupce do Správní rady Svazku obcí pro vodovody
a kanalizace.

10. Žádosti
1. Žádost o účelovou dotaci - Ochrana fauny ČR, o.p.s.

Žádost byla zastupitelstvem obce jednohlasně za-
mítnuta.

2. Žádost o navýšení rozpočtu na neinvestiční příspěvek
na nemocenské dávky MŠ o 2000 Kč.
Návrh byl zastupitelstvem obce schválen jednohlasně.

3. Žádost o navýšení rozpočtu na úhradu spoluúčasti
grantu v MŠ (původní částka byla počítána bez ne-
způsobilých výdajů, ředitelka MŠ dle pokynů MŽP
musela částku opravit a navýšit. Původní částka byla
73 888 Kč, navýšená částka je 109 092 Kč.
Návrh byl zastupitelstvem obce schválen.

(pokračování na str. 3)
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4. Žádost pana D. L. o opravu komunikace 302/4, 302/1
na Drmlově Poli – Oprava (dle finančních možností
obce) byla zahrnuta do rozpočtového výhledu na rok
2017.
Zastupitelstvo obce žádost bere na vědomí.

5. Žádost MAS Brdy o revokaci usnesení zastupitelstva
obce ze dne 5. 10. 2015.
Zastupitelstvo obce tuto revokaci zamítlo všemi hlasy.

11. Různé
• Zastupitelstvo obce schválilo navýšení částky pro ju-

bilanty.
• Zastupitelstvo obce schválilo tvorbu nových webo-

vých stránek obce.
• Zastupitelstvo obce schválilo změnu provozovatele

internetu a telefonních služeb.
• Doložení vyúčtování dotace Brdonoš. Zastupitelstvo

obce vyúčtování bere na vědomí.
• Zastupitelstvo obce schválilo přepracování projekto-

vé dokumentace střechy hasičské zbrojnice.
• Zastupitelstvo obce schválilo návrh nového člena

kontrolního výboru.
• Zastupitelstvo obce souhlasí s návrhem dát podnět

na Městský úřad Příbram, odbor životního prostře-
dí, z důvodu nově vznikající skládky na pozemku
č. p. 90/1 v k. ú. Podlesí nad Litavkou.

• Zastupitelstvo obce schválilo odměny zaměstnancům
obce.

• Zastupitelstvo obce bere na vědomí termíny pracovních
schůzek vždy první čtvrtek v měsíci od 16:30 hodin.

• Zastupitelstvo obce bere na vědomí zasílání zápisů
ze zasedání zastupitelstva obce e-mailem všem čle-
nům zastupitelstva obce.

Marcela Dušková, starostka obce

VÝPIS Z 8. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA OBCE PODLESÍ
KONANÉHO 15. 12. 2015
Z důvodu dodržení povinností stanovených zákonem
č 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, ve znění pozděj-
ších předpisů je zveřejněna pouze upravená verze zápisu
ze zasedání zastupitelstva.
1. Volba ověřovatelů zápisu

Starostka obce navrhla jako ověřovatele zápisu Pavla
Sýkoru a Bc. Martinu Kolaříkovou
Zastupitelstvo obce návrh schvaluje.

2. Žádosti
a) Žádost o dotaci - Sbor dobrovolných hasičů Podlesí.

USNESENÍ: Zastupitelstvo obce schvaluje dotaci
Sboru dobrovolných hasičů Podlesí ve výši 60.000 Kč

b) Žádost o dotaci - Tělovýchovná jednota MONGEO
Podlesí
USNESENÍ: Zastupitelstvo obce schvaluje dotaci Tělo-
výchovné jednotě MONGEO Podlesí ve výši 142.000 Kč

c) Žádost o dotaci  - Brdonoš, z. s. (viz příloha)
USNESENÍ: Zastupitelstvo obce schvaluje dotaci
Brdonoš, z. s. ve výši 10.000 Kč

Zároveň zastupitelstvo obce schvaluje uzavření veřejno-
právních smluv s příjemci dotace ze schváleného rozpočtu
obce dle podaných žádostí.

3. Návrh rozpočtu na rok 2016
Zastupitelstvo obce projednalo předložený návrh rozpočtu
na rok 2016. Návrh rozpočtu na rok 2016 je navržen
jako schodkový. Schodek bude kryt finančními prostředky
z minulých let, které obec má uloženy na běžném účtu.
USNESENÍ: Zastupitelstvo obce schvaluje Návrh roz-
počtu na rok 2016:
v příjmové části rozpočtu na závazné ukazatele:
- daňové příjmy na položky
- nedaňové příjmy na paragrafy
ve výdajové části rozpočtu na závazné ukazatele na para-
grafy a v tom:

- příspěvek Mateřské škole Podlesí ve výši 910 000,00 Kč
- dotaci spolku: Tělovýchovná jednota MONGEO Podlesí

ve výši 142 000,00 Kč
- dotaci spolku: Sbor dobrovolných hasičů Podlesí ve výši

60 000,00 Kč
- dotaci spolku: Brdonoš, z. s. ve výši 10 000,00 Kč

4. Pravomoc starostky obce k rozpočtovým opatřením
Starostka obce seznámila s důvody, za jakých podmínek
budou pravomoci využity.
USNESENÍ: Zastupitelstvo obce schvaluje v souladu
s ustanovením § 99 odst. 2 a § 102 odst. 2 písm. a) záko-
na č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) ve znění poz-
dějších předpisů, pravomoc starostky obce k provádění
jednotlivých rozpočtových opatření a to v rozsahu:
1. Navýšení příjmů závazného ukazatele (daňové příjmy,
nedaňové příjmy, kapitálové příjmy) neomezeně. Tyto fi-
nanční prostředky se zapojí do financování.
2. Navýšení příjmů v přijatých dotací neomezeně. Tyto
finanční prostředky starostka zapojuje do výdajů.
3. Navýšení výdajů závazného ukazatele (paragrafu)
a zapojení financování (finanční prostředky z minulých
let uložené na běžném účtu) do výše 50 000,00 Kč.
4. Navýšení výdajů o částku v případě potřeby vyšší než
50 000,00 Kč a to jen v případech, kdy se jedná o výdaj
nutný k zajištění chodu obce, v případech havárií nebo
stavu nouze, k odvrácení možných škod, dále když včas-
né neprovedení úhrady je vázáno penalizací a dopady
penalizací mohou výrazně překročit případná rizika
z neoprávněné úhrady. Dále v případě úhrad pokut, pe-
nále a dalších nutných výdajů, kdy schválení rozpočto-
vého opatření je nezbytné a má jen formální charakter,
protože výdaj musí být realizován.
Zastupitelstvo obce si vyhrazuje právo na informaci
o každém jednotlivém rozpočtovém opatření provedeném
v pravomoci starostky obce na nejbližším zasedání
zastupitelstva obce po schválení rozpočtového opatření
starostkou.

5. Návrh obecně závazné vyhlášky č. 3/2015 o místním
poplatku za provoz systému shromaž�ování, sběru,
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunál-
ních odpadů
USNESENÍ: Zastupitelstvo obce Návrh obecně závazné
vyhlášky č.3/2015 schvaluje.

6. Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce Podlesí
za rok 2015
Starostka obce seznámila zastupitelstvo obce s výsled-
kem dílčího přezkoumání (viz příloha). Při dílčím pře-
zkoumání hospodaření obce Podlesí nebyly zjištěny chy-
by a nedostatky. Zastupitelstvo obce výsledek dílčího
přezkoumání bere na vědomí.

(pokračování na str. 4)

VÝPIS ZE 7. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA
OBCE PODLESÍ KONANÉHO 25. 11. 2015

(dokončení ze str. 2)
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VÝPIS Z 8. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE PODLESÍ KONANÉHO 15. 12. 2015
(dokončení ze str. 3)

Advent v Podlesí

Starostka obce seznámila zastupitelstvo obce s žádostí
o dar na BABY BOX. Žádost byla zastupitelstvem obce
zamítnuta z důvodu, že obec Podlesí podporuje (dle fi-
nančních možností obce) pouze spolky na území obce
Podlesí.
USNESENÍ: Zastupitelstvo žádost o dar pro BABY BOX
neschvaluje.

9. Závěr a poděkování
Starostka poděkovala všem za pozornost.

Marcela Dušková, starostka obce

7. Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření dobrovolného
svazku obcí DSO SVAZEK OBCÍ PODBRDSKÉHO
REGIONU za rok 2015
Starostka obce seznámila zastupitelstvo obce s výsled-
kem dílčího přezkoumání (viz příloha). Při dílčím pře-
zkoumání hospodaření DSO Svazku obcí Podbrdského
regionu nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Zastupitel-
stvo obce výsledek dílčího přezkoumání bere na vědomí.

8. Různé
8/1 Žádost o dar na BABY BOX

27. 11. 2015 proběhlo
na návsi obce slavnost-
ní zahájení adventu
a rozsvícení vánočního
stromu. Celý večer byl
doprovázen zpěvem
vánočních písní a ko-
led. Venku u stromu
před Pivovarem Podle-
sí vystupoval sbor
podleských děvčat,
v sále Pivovaru Podle-
sí děti z mateřské ško-
ly Podlesí a hned poté
následoval koncert pí-
secké skupiny. Sál byl
nádherně vánočně vy-
zdobený, na stolech
bylo připravené domácí
vánoční cukroví, které
upekly na vlastní ná-
klady podleské ženy,
kterým za to patří
obrovský dík.

Překvapením večera byla ohnivá show, která zaujala všechny přítomné. Po celou dobu večera bylo připraveno svařené
vínko, dětský punč a jiné drobné občerstvení. Za spolupráci je potřeba opět poděkovat Pivovaru Podlesí. Nejdůležitější
ale je, že se občané mohli opět sejít, popovídat a pobavit se. Marcela Dušková, starostka obce
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Nová vyhláška obce
Od 1. 1. 2016 platí nová Obecně závazná vyhláška
č. 3/2015 o místním poplatku za provoz systému shro-
maž�ování, sběru, přepravy, třídění, využívání
a odstraňování komunálních odpadů. Najít ji můžete
již nyní na stránkách obce www.obecpodlesi.cz.

Nové webové stránky obce
Začátkem roku 2016 budou spuštěny nové webové
stránky obce. Najdete je na současné webové adrese
www.obecpodlesi.cz. Doufám a věřím, že se všem budou
líbit a najdete na nich vše potřebné týkající se naší obce.

Marcela Dušková, starostka obce

JARNÍ SVOZ ODPADU
Jarní svoz nebezpečného

a velkoobjemového odpadu
je připraven na sobotu 23. dubna 2016.

Současně tento den provedou členové Sboru
dobrovolných hasičů Podlesí svoz kovového odpadu.

Promítání o Brdech
Vážení spoluobčané,
na měsíc listopad jsem pro občany připravila promítání
historických fotografií obce Podlesí. Promítání proběhlo
6. 11. 2015 v Pivovaru Podlesí. Zájem o akci byl veliký,
přišel vás, sousedů, velký počet a za to jsem velmi ráda.
Příprava promítání a hlavně shánění starých fotografií
od občanů bylo časově náročnější, ale myslím, že výsledek

byl ke spokojenosti všech a promítání mělo úspěch. Chtěla
bych tímto poděkovat občanům za laskavé zapůjčení foto-
grafií, panu Milanovi Křížovi za skvělé komentování foto-
grafií, Pivovaru Podlesí za možnost promítání uskutečnit
a všem účastníkům za návštěvu.

V těchto dnech pro vás připravuji ve spolupráci s Roma-
nem Kovářem promítání další, které se uskuteční v termí-
nech 12. 2., 11. 3., 8. 4. a 13. 5. 2016 vždy v 18 hodin.
Bude se jednat o velmi zajímavou sérii promítání s jedineč-
nými fotografiemi, mapami a fakty na téma Z historie
a současnosti Vojenského újezdu Brdy. Pozvánky
na promítání najdete každý ve své poštovní schránce.
Vzhledem k tomu, že obec nemá dostatečně velké prostory
k tomuto účelu, promítání opět bude probíhat v Pivovaru
Podlesí. Věřím, že se opět společně sejdeme a promítání
všechny zaujme.

Marcela Dušková, starostka obce

CHKO Brdy
(Chráněná krajinná oblast Brdy)

Dnem 1. ledna 2016 nabývá účinnosti zákon č. 15/2015 Sb.,
o zrušení vojenského újezdu Brdy, o stanovení hranic
vojenských újezdů, o změně hranic krajů a o změně souvi-
sejících zákonů (zákon o hranicích vojenských újezdů).

Vzhledem ke změněné situaci v území rušeného Vojen-
ského újezdu Brdy související se vznikem CHKO Brdy,
vyhlášeného Nařízením vlády č. 292/1995 Sb., účinného
od 1. 1. 2016, Vás chci seznámit s režimem provozu na úče-
lových komunikacích na území bývalého Vojenského újez-
du Brdy.

Od 1. ledna 2016 zůstává na tomto území v platnosti
„Zákaz vjezdu všech motorových vozidel“. Většina komu-
nikací bude opatřena závorou a zákazovou dopravní znač-
kou s dodatkovou tabulkou.

Na účelové komunikace bývalého Vojenského újezdu
Brdy mají vjezd povolen:
- vozidla IZS (Hasičský záchranný sbor, Policie ČR, Vojen-

ská policie, záchranná služba atd.)
- vozidla AČR (Armáda České republiky) v rámci výcviku

a po domluvě s vlastníkem pozemků o využití komunika-
ce pro výcvik

- vozidla státního podniku Vojenské lesy a statky ČR, s. p.
(dále jen VLS)

- vozidla vlastnící povolení k vjezdu a stání v lesích, vyda-
né vlastníkem komunikace (VLS).
Časově omezené povolení k vjezdu a stání motorového

vozidla v lesích bude od 1. 1. 2016 vydávat VLS (Vojenské
lesy a statky ČR), ředitelství divize Hořovice, Slavíkova 106,
262 23 Jince v řízení na základě písemné žádosti.

Aby mohla být žádost kladně vyřízena, musí mít žadatel
o povolení oprávněný důvod k vjezdu a stání na těchto
komunikacích a to zejména:
- státní správa - vozidla správy CHKO
- výkon práce na dotčeném území (obsluha zařízení,

zaměstnanci útvarů nebo práce v objektech atd.)
- hospodářská činnost nebo služby pro vlastníka nemovi-

tosti (VLS, CHKO, LČR, Povodí Vltavy atd.)
- činnost obce na katastrálním území obce, obsluha obec-

ního majetku (vodní zdroje).
Ing. Petr Švadlena, ředitel divize Hořovice

Vojenské lesy a statky ČR, s. p.
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MATEŘSKÁ ŠKOLKA
www.mspodlesi.cz

ČERT VE ŠKOLCE
V pátek 4. prosince ve školce nastalo pozdvižení. Cizinec-

ká policie Příbram zasahovala v MŠ (informoval server
pribram.cz). Tentokrát v přestrojení za čerty, Mikuláše
a anděla. U nás ve školce ale neměli žádnou práci, protože
máme samé hodné děti. Každý dostal od Mikuláše velký ba-
líček, ale ani uhlí či brambory tam nebyly. Děkujeme paní
Michaele Klemerové za milou spolupráci. ☺

ORLOV
Náš již tradiční podzimní výšlap s batůžky se ani tento-

krát neobešel bez spousty legrace a několika unavených
nožiček. ☺ Vyrazili jsme na naši milou Ekofarmu do Orlo-
va pozdravit a nakrmit známá oblíbená zvířátka. Tento-
krát bylo zastavení u zvířátek krátké, protože na nás če-
kal výukový program „Malíř podzim“. Zábavnou a hravou
formou pan Gardoň z orlovské farmy vyprávěl dětem o jež-
cích, veverkách a jejich mlá�atech. Pelíšek z listí jsme
sami pro ježky vytvářeli, aby měli kam jít spát. Ještě jsme
v učebně společnými silami vyrobili podzimní strom a kaž-
dý dostal jako odměnu pastelky. A pak už jen batůžky na
záda a hupky - dupky za holkami do školky na obídek.

SVÍČKÁRNA ŠESTAJOVICE
Super celodenní výlet nám naplánovala naše ří�a Jí	a.

Naším cílem byly Šestajovice u Prahy. V autobuse žádné
ztráty ani nálezy. ☺

Krásný areál bývalé Čokoládovny a Svíčkárny, vše per-
fektně připravené, upravené cestičky, voliéry se zvířátky,
odpočinková zóna, no prostě báječný den s našimi dětmi.
Úplně nejlepší však bylo to, že jsme si všichni, vždy
po úvodním vyprávění, mohli všechno sami vyrobit. Každý
zkusil, jak se dělá knoflík, zabalil si levanduli do koupele,
vyrobil svíčky ve skořápce z vlašského oříšku, nazdobil si
perníčky nebo barvil voňavé svíčky pro dny vánoční poho-
dy. Všichni průvodci byli milí, vstřícní a ochotní. Díky
tomu se nám výlet opravdu líbil všem. Cestou domů si lec-
kdo z únavy malinko chrupnul.

ČERTIÁDA
V sobotu 5. prosince ve 14 hodin od-

poledne v podleském Pivovaru rozto-
čily čertice opět po roce svou pekel-

nou zábavu. Sál
praskal ve švech,
všichni perfektně
a zodpovědně sou-
těžili a k naší vel-
ké radosti s námi
na parketu řádily
mamky, ale i ta	kové. Naše pekelné řá-
dění přerušili (fujtajbl) andělé s Miku-
lášem a pomocníky čerty. Kdo byl hodný,
dostal dáreček, a kdo zlobil, klepal se
strachy, že skončí v pytli. Nakonec se
nic takového nestalo a mohli jsme se na
památku s Mikulášem, andělem a čerty
vyfotografovat. Děkujeme panu Srchovi
za spolupráci s peklem a nebem. ☺

HOLKY ZE ŠKOLKY PŘEJÍ VŠEM
HODNĚ DÁREČKŮ U STROMEČKU
A V KAŽDÉM AŤ JE ZABALEN
JEDEN ŠŤASTNÝ VŠEDNÍ DEN.
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Nervozita stoupá, zpěváci
nastupují na pódium a za
bouřlivého potlesku přihlížejí-
cích začíná krásný koncert za
doprovodu kytary a harmoni-
ky. UF!!! Máme to za sebou.
Děti si na tento slavnostní den
připravily opravdu hodně těž-
ké písničky a zaslouží obrov-
skou pochvalu. Vždy	 měly na
nacvičení pouhé čtyři týdny.
Jsou to šikulky a svou roli
vzaly opravdu zodpovědně. Po-
děkování jistě patří ,,strejdo-
vi“ Liborovi, který si udělal
čas a s harmonikou děti do-
provodil. Oslava proběhla opět
za krásného počasí na zahradě
školky. Díky za vaší účast
a slova chvály, která nás ne-
smírně těší. Holky z kuchyně
se blýskly mimo jiné luxusní-
mi bramboráky a oblíbenou kefírovou buchtou. Jen program tentokrát převzal za nás klaun Hugo, abychom se mohly
i my „úči“ s vámi bavit a povídat si. Máme tak málo času si něco sdělit při předávání dětí, že to byla pro nás vítaná
možnost, jak prohodit pár přátelských slov o Vašich zlatíčkách. My doufáme, že se Vám na slavnosti líbilo a přijdete zas.
Chtěly bychom poděkovat všem příznivcům školky za zapůjčení fotografií od otevření školky do dnešních dní. Dále moc
děkujeme všem maminkám, tatínkům, babičkám a dědečkům za přinesené dárky a pamlsky pro děti. Moc děkujeme panu
Srchovi za připravení tabule na instalaci fotografií.

KDYŽ JSEM JÁ ŠEL TOU PUTIMSKOU BRANOU…
Dne 21. 10. 2015 vyrazila

naše školka na výlet do histo-
rického města Písku. Už ani
nemusím psát, jak máme skvě-
lé děti, se kterými je radost
vyrazit na výlet. Po příjezdu
do Písku jsme prošli Putim-
skou branou a krásně si pís-
ničku zazpívali. Uličkou do-
movních znamení jsme přišli
ke Staré sladovně, kde na nás
čekal interaktivní program
Trnkova Zahrada. Poté nás
čekalo obrovské mraveniště se
spoustou vajíček, larev a sple-
titých cestiček. Krásným způ-
sobem je zde dětem prezento-
ván a představen život v mraveništi. A nejen dětem, i my dospěláci jsme se dozvěděli spoustu nových informací. Třešnič-
kou na dortu pak byla procházka kolem řeky Otavy, přechod přes nejstarší kamenný most, kterému se říká Jelení,
a prohlídka soch z písku. Cestou zpátky jsme vyšplhali na dřevěnou rozhlednu, prohlédli si Šrámkův splav a hajdy zpát-
ky do školky. Opravdu povedený výlet, už abychom jeli na další!!!

EKOŠKOLA
Naše MŠ Podlesí se letos poprvé přihlásila do mezinárodního programu EKOŠKOLA. Rodiče jsme informovali na první

třídní schůzce v září, ale přesto bychom vám chtěli tento projekt představit blíže. Mezinárodní program EKOŠKOLA
probíhá v 58 zemích světa, v Česku se zapojilo 362 škol. Je to dlouhodobý projekt, který vede k ekologizaci provozu
školky prostřednictvím všech zúčastněných (dětí, pedagogů, rodičů, provozních zaměstnanců, zřizovatele). Učí děti prin-
cipům smysluplného plánování, realizace a vyhodnocování plnění úkolů a plánů. Učí děti zkoumat své prostředí a hledat
řešení nalezených problémů. Pokud bych to měla vysvětlit srozumitelněji, pak dětem „ NEMETEME CESTIČKY“, ale
necháváme je řešit a hledat samostatně. Program, se kterým pracujeme, je mezinárodní a může vést k získání titulu
EKOŠKOLA a zelené vlajky. Získání titulu trvá nejméně dva roky a každá škola je podrobena kontrolám jak z nadace
TEREZA, tak z mezinárodního týmu, který je uznáván na úrovni nejvyšších mezinárodních odborných organizací
a obdržel doporučení OSN. Tento projekt není soutěží. Cílem programu, EKOTÝMU a všech zúčastněných je vytvářet
ze školky demokratičtější a přírodě bližší místo k životu.

1. 10. 2015 – ŠKOLKA SLAVILA SVÉ 55. NAROZENINY
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HASIČI PODLESÍ
www.sdh-podlesi.cz

Poděkování
Kolektiv mladých hasičů při SDH Podlesí srdečně děkuje

panu doktoru Petrovi Ježkovi za darování PC monitoru,
díky němuž mohou děti na kroužcích pracovat s počíta-
čem. Výpočetní technika obohatí možnosti výuky požární
ochrany, čímž se zefektivní příprava dětí na soutěže, na
kterých pravidelně reprezentují naši obec.

Za SDH Podlesí Milan Vůcha

Schůze SDH
Na výborové schůzi, která se konala 4. listopadu, bylo

přítomno jedenáct členů. V úvodu jeden z členů zastupitel-
stva obce informoval přítomné o tom, že v prostorách ha-
sičské zbrojnice proběhlo místní šetření kvůli budoucí re-
konstrukci zbrojnice. Dále Willy Hohl ml. sdělil členům
informace získané na schůzi delegátů, které se zúčastnil
21. října.  Starosta sboru Willy Hohl st. navrhnul vyrobit
hasičské stolní kalendáře na rok 2016, které budou vytvo-
řeny z fotek, které byly nafoceny během posledních let při
činnosti sboru. Dále byly zadány určité úkoly strojníkům,
projednáno bylo udělování vyznamenání, zrekapitulovány
nákupy, shrnuto sousedské posezení, sběr kovového odpa-
du a naplánován datum tradičního pochodu na Třemoš-
nou.

Dne 10. prosince se konala další schůze, tentokrát člen-
ská. Zúčastnilo se jí čtrnáct členů. Projednávána byla výše
dotace na rok 2016, o kterou sbor každoročně žádá obec
před schválením rozpočtu obce na další rok. Starosta sbo-
ru Willy Hohl st. informoval členy o tom, že byly vyhoto-
veny stolní kalendáře s fotografiemi našeho sboru. Hovo-
řilo se také o plánované výroční valné hromadě, která se
bude konat v sále Pivovaru Podlesí 16. ledna 2016.

Martina Kolaříková, členka SDH

Jak jsme pracovali
Koncem listopadu se dobrovolní hasiči postarali o poká-

cení „vánočního stromu“ na pozemku paní Dandové, kte-
rá strom obci darovala. Následně strom odvezli a usadili
před Pivovar Podlesí.

V prosinci došlo na Drmlově Poli díky silnému větru
k vyvrácení vzrostlého jehličnatého stromu v místě býva-

lého dětského hřiště, naproti veterinární stanici. Starost-
ka obce proto požádala dobrovolné hasiče o pomoc. Ti se
postarali o odklizení padlého stromu. Po zhodnocení stavu
dalších dvou okolních stromů se rozhodli odstranit i tyto
stromy, jelikož byly pro okolí nebezpečné.

Dobrovolným hasičům patří od obce poděkování za odve-
denou práci.

Martina Kolaříková, členka SDH

Vánoční pochod
na Třemošnou

V neděli 27. prosince absolvovali
dobrovolní hasiči se svými rodinami
a blízkými přáteli tradiční vánoční
pochod na Třemošnou. Účast byla
hojná, počasí přálo, sluníčko svítilo,
po sněhu ani památky. Bohužel ta
pravá vánoční atmosféra lesa byla
v nedohlednu. Sešlo se nás dvacet
pět, jedno miminko a dva psi.

Výšlap jsme zakončili v Pivovaru
Podlesí.

Martina Kolaříková,
členka SDH
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SPORTOVCI
mongeopodlesi.wgz.cz / tj-podlesi.webnode.cz

Po postupu do I. A třídy jsme se chtěli vyhnout tomu,
abychom nehráli o sestup. K soutěži jsme přistoupili s po-
korou a respektem k soupeřům. Věděli jsme, že nás čekají
těžší soupeři, proto jsme s umístěním na 4. příčce velmi
spokojeni. Na jarní část se musíme dobře připravit, vzhle-
dem k tomu, že soutěž je velmi vyrovnaná a může zde pora-
zit každý každého. To, že se nám daří, tkví hlavně v dobré
partě a dobrých hráčích. Hlavní zásluhu úspěchu má vede-
ní podleského fotbalu, které se tomu maximálně věnuje,
dále obec a sponzoři, bez kterých by to bylo hodně těžké.

Josef Blažek, trenér A mužstva
Výsledky A mužstva podzim 1. A třída
Mníšek pod Brdy – Podlesí 3:1
Podlesí – Lety 3:2
Nespeky – Podlesí 1-1 na penalty  5:4
Podlesí – Zavidov 3:1
Hvozdnice – Podlesí 3:1
Zbuzany – Podlesí 3:0
Podlesí – Kácov 7:1
Jílové – Podlesí 2:5
Podlesí – Všenory 0:1
Hostomice – Podlesí 2:3
Podlesí – Černolice 1:3
Spartak Přibram – Podlesí 1-1 na penalty  5:4
Podlesí – Kunice 3:1
Votice-Podlesí 1-1 na penalty  4:5
Podlesí – Jesenice 4:2
Tabulka A mužstvo po podzimu 1. A tř. (body)

1. FK Zbuzany 37
2. SK Hvozdnice 29
3. SK Všenory 29
4. Podlesí 25
5. Černolice 25
6. Spartak Příbram 24
7. Mníšek pod Brdy 24
8. Votice 24
9. Zavidov 24

10. Nespeky 23
11. Kunice 21
12. Jesenice 20
13. Lety 18
14. Hostomice 18
15. Kacov 10
16. Jílové   9

Josef Blažek, trenér A mužstva

DOROST TJ MONGEO PODLESÍ
Soutěž krajská A tř.
Trenéři: Krejza, Soukup a Horáček
Kádr mužstva: Nový, Neméth, Duriš, Metlička, Větrov-
ský, Ťapaj, Krůta, Černohorský, Vacík, Kortus, Skala,
Matějů, Koštál, Synek, Kuchař, Makoš a Sýkora

Výsledky podzim
Podlesí – Rožmitál 20:0
Podlesí – Bohutín 1:4
Podlesí – Čerčany 3:0
Milín – Podlesí 2:2
Podlesí – Votice 0:3
Sedlec Prčice – Podlesí 1:4
Podlesí – Mníšek pod Brdy 3:1
Lety – Podlesí 3:0
Podlesí – Petrovice 3:1

Podlesí – Radošovice 2:0
Týnec nad Sázavou – Podlesí 1:1
Podlesí – Teplýšovice 6:1
Jílové – Podlesí 0:5
Tabulka (body)

1. Litavan Bohutín 36
2. FK Lety 33
3. SK Votice 29
4. TJ Mongeo Podlesí 26
5. SK Petrovice 18
6. Teplýšovice 25
7. Petrovice 18
8. Jílové 17
9. Týnec nad Sázavou 16

10. Sedlec Prčice 15
11. Mníšek pod Brdy 11
12. Spartak Rožmitál   8
13. Slavoj Čerčany   7
14. Radošovice   3

Radim Černohorský

MLADŠÍ PŘÍPRAVKA
Naši nejmladší fotbalisté z Podlesí (vícemistr ml. přípravek

okresu Příbram roku 2014-2015) ukazují i tuto sezónu,
že patří stále k nejlepším na okrese. Ještě neokusili hořkost
porážky v sezóně 2015-2016, která se skládá z několika částí.

V první části byla mužstva rozdělena do 4 skupin po čty-
řech. Naši borci hráli proti Spartaku (17:11, 26:6), Počepi-
cím (39:0, 19:1), Nové Vsi (12:10, 27:1) a vybojovali první
místo s 18 body a skóre 140:29.

Druhá část, rozřazovací turnaje dle výkonnosti. My jsme
hráli na turnaji v Milíně s prvními ze skupin, každý s kaž-
dým dvakrát. MILÍN (5:2, 4:4), DOBŘÍŠ (6:1, 5:2), KOSO-
VA HORA (7:2, 8:1) v tomto turnaji jsme získali 16 bodů,
skóre 35:12 a stali jsme se půl mistry mladších přípravek.

Třetí část je rozřazena dle výkonnosti - skupina A, sku-
pina B hraje o 1. - 8. místo atd. Ve skupině A už jsme ode-
hráli tři zápasy s výsledky ROŽMITÁL 21:3, DOBŘÍŠ 20:8
a BOHUTÍN 28:3. Zatím dobrá výchozí pozice do čtvrté
části, čtvrtfinále se soupeřem skupiny B.

STARŠÍ PŘÍPRAVKA
Ani v této kategorii si kluci nevedou špatně, máme muž-

stvo složeno z roč. 2006 až 2008 a z větší části hrajeme
proti klukům o rok až dva starší (roč. 2005).

Tato soutěž se skládá také z několika částí. V první části
kluci změřili své síly s 1. FK Příbram A (9:11, 9:13), Bohu-
tín (13:8, 9:11), Sedlčany 06 (15:9, 13:0), Nová Ves (3:4,
6:10). Obsadili ve skupině 4. místo s 9 body.

V termínu rozřazovacích turnajů nás postihla marodka,
a tak jsme se nezúčastnili. Tím pádem jsme byli přiřazeni
až do skupiny o 14. – 18. místo. Bohužel pro nás! V této
skupině nejsou soupeři takové kvality, jaké bychom potře-
bovali pro zlepšování soubojů jeden na jednoho či větší
bojovnosti celého týmu. Už jsme odehráli tři kola - Pičín
9:0, Obořiště 10:3, Nový Knín 14:1.

Kluci nelenoší ani v zimním období. Přesunuli jsme se
do tělocvičen, kde se scházíme třikrát do týdne a připravu-
jeme se na další část sezóny. Během zimní přípravy odehra-
jeme i několik turnajů.
Na závěr bych vás chtěl, chlapci a děvčata (ročník
2006 – 2008), pozvat na některý z našich tréninků.
Těšíme se na vás. S pozdravem trenér P. Havrančík
Tel.: 734 878 613 / E-mail: havrancik@centrum.cz
Naše stránky: tj-podlesi.webnode.cz
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OSOBNOSTI

Ivan BUKOVSKÝ
- akademický malíř, pražský rodák,
posledních 15 let žije s rodinou v Podlesí
V Podlesí asi není mnoho lidí, kteří Ivana Bukovského
znají. Dokonce si myslím, že je málo i těch, kteří by
znali jeho tvorbu, která byla oceněná řadou cen doma
i v zahraničí. I proto si Vám dovolím tohoto umělce
alespoň trochu představit.

Jak ses vlastně v Podlesí ocitnul?
„Kde se vzal, tu jsem se vzal. To jsem použil pohádkovou
formuli. Ale faktem je, že původně, když jsme s rodinou
„emigrovali z Prahy“, tak jsme odešli na Dobříš, kde jsme
vydrželi až do roku 1994. Pak jsme se odstěhovali na Ska-
lici. Bydlení tam bylo trochu obtížné, protože jsme se muse-
li starat o velký pozemek. Po sedmi letech jsme si řekli,
a to hlavně kvůli dcerám, že se přisuneme blíže k civilizaci
a objevili jsme tento domeček. A tady jsem rád. Už tady
žijeme přes 14 let.“

A co ti žití tady dalo ve vztahu k tvé práci?
„Řekl bych, že to moji práci nijak neovlivnilo. Mělo to ale
jedno pozitivum. Když jsme byli v Praze, tak jsem měl ate-
lier až ve Vysočanech. Takže jsem tam každý den jezdil pra-
covat. Mělo to ovšem na druhou stranu tu nevýhodu,
že jsem nastoupil na Národní třídě do tramvaje a často
jsem potkal nějakého „kumpána“ a do a�asu jsem vůbec ne-
dorazil. Když jsem se odstěhoval na Dobříš, měl jsem ate-
lier na půdě. To bylo báječné. Vystoupal jsem pár schodů
a byl jsem v práci. Zase to bylo ale příliš blízko domova.
Odstěhovali jsme se na Skalici. Tady jsme bydleli v bývalé
hospodě a atelier jsem měl místo tanečního sálu, sousedil
jsem s kuchyní a zase jsem byl hned doma! To znamenalo
časté vyrušení z práce. Byl jsem prostě při ruce. A to přestě-
hování sem do Podlesí mělo za následek, že mám opět ateli-
ér jinde. Domeček je optimální pro dva lidi, ale pracovat se
tam nedá. Takže mám pronajatý prostor ve městě a odchá-
zím pracovat z domova a večer se vracím k teplé večeři.
Ideální stav!“

Ještě stále učíš na Waldorfské škole?
„Ano, na půl úvazku. Na celý by to nešlo, ale takhle je to
báječné a baví mě to. I když řekl bych slovy Nicka Cartera:
„Vždy ve střehu!“ Protože studenti, to je taková cháska,
která neustále hledá slabost protivníka a jakmile ji objeví,
tak to hned využijí. Musíme si uvědomit, že podobné lotro-
viny jsme dělali také. Takže je umím pochopit. A s tím Pod-
lesím je to u mne tak: Já tady prakticky nikoho neznám
a asi skoro nikdo nezná mě. Jsem tady vlastně docela krát-
kou dobu. Co to je, nějakých patnáct let.“

A je tady něco, co se ti tady líbí?
„Mně se líbí, že je to bydlení ve městě a není to ve městě.
Je to jako vesnice a není to vesnice. Když se rozhodnu, že
půjdu pěšky, tak jsem v pohodě za 20 minut v centru a dal-
ších 20 minut to mám do ateliéru. Měřil jsem vzdálenost
a je to přesně 4 km a 200 metrů. To lze celkem pohodlně
dojít. A ta kombinace města a vesnice se mi moc líbí. Tady
mám vše dostupné a zároveň jsem v domečku, jak jsme si
oba přáli. Přestože jsme oba Pražáci, do městského bytu už
bychom nešli. Tady jsme spokojeni.“

A negativa, vidíš nějaká?
Pokud tady jsou, tak jsem si jich nevšimnul. I když jedno
negativum, na které mě upozornila manželka, tady je.
U nás je takové „hnízdo“ kontejnerů. Ty nám nevadí, ně-
kde být musí a alespoň to máme blízko. Ale letos v létě se
tam objevil kontejner na bioodpad. I to je v pořádku, také
jsme ho okamžitě využili. Jak jsem posekal trávu, hned s ní
do kontejneru. Jenže! Ukázalo se, že jsou na jednu stranu
požehnáním a na druhou stranu speciálně pro nás, prokle-
tím! Protože takový kontejner by se měl vyvážet strašně často.
Jakmile bioodpad začíná hnít a kvasit, je to hrůza. Nejenže
to smrdí, ale létá tam spousta much a jiných zvířátek,
no a kam oni pak letí – no samozřejmě k Bukovským! Snad
by stačilo biokontejner dát na druhou stranu k silnici.
Takže to je asi jediné negativum, se kterým jsem se tady
setkal.“

Kdyby lidé chtěli někde vidět tvoje obrazy, tak kde?
„No takhle, to půjde těžko. Naposledy jsem tady v Příbra-
mi vystavoval před šesti lety na Zámečku. Příští rok město
Příbram oslavuje 800. výročí svého vzniku a při té příleži-
tosti chystá ředitelka Galerie Hana Ročňáková výstavu.
Tak snad tam.“

Co tebe inspiruje? Co to je, co tě nutí to dát na plát-
no??
„Holka celý svět!“

To by byl jistě hezký závěr našeho rozhovoru, ale ještě
něco chybí. Představit malíře Ivana Bukovského. Ivan
Bukovský byl žákem profesora Smetany na Akademii vý-
tvarných umění v Praze. Je členem SVU Mánes, skupiny
Lipany a Orbic pictus Evropa. Svými díly je zastoupen
v předních sbírkách v Česku, včetně Národní galerie,
a také ve veřejných a soukromých sbírkách v Polsku,

Ikarův pád (2010) Boure (2011)

(pokračování na str. 11)
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Německu, Rusku, Itálii, Jižní Koreji, Izraeli a USA. Samo-
statně vystavuje od roku 1976. Za sebou má 60 samostat-
ných a kolektivních výstav doma i v zahraničí.

Na svém kontě má i docela čerstvé ocenění, tentokrát na
Slovensku. „Je to taková zvláštní věc. Jmenuje se to Iden-
tifikačný kód Slovenska (IKS). Je to samozřejmě určené
pro Slováky, kteří dosahují nějakých významných úspěchů,
reprezentují Slovensko navenek. Dosahují takové úrovně,
že jsou srovnatelné s okolním světem. Jedním z laureátů je
třeba Štefan Kvietik. Letos byl už 9. ročník a Slováci to
skutečně berou velice prestižně. Tady u nás o tom samo-
zřejmě nikdo ani neví. Předloni se rozhodli, že ocenění
budou dávat i cizincům. A tak se rozhlížejí po svém blízkém
okolí. Před dvěma roky ocenění dostala třeba Květa Fialo-

vá a malířka Britt Boutros Ghali. Zajímavá malířka. A má
to i politické pozadí, protože její otec byl kdysi šéfem OSN.
Vloni se také podívali směrem na Čechy a přibrali Lenku
Filipovou. A letos, když pohlédli směrem na západ, tak si
vyhlédli mě a Davida Kollera.“
A na úplný závěr ještě citace kurátora Vlastimila Tetivy:
Kdykoliv se postavíme před obrazy Ivana Bukovské-
ho, zjistíme, že není radno přibližovat se k nim blíz-
ko. I přes zvyšující se věk malířův jeho nejnovější
díla vyzařují v neztenčené míře tolik energie, až to
zabolí. Jak to vůbec malíř dokáže, můžeme si říci?
Obrazy nejsou vůbec líbivé, naopak, musíme o nich
dost přemýšlet, a navíc malířova ruka je stále velmi
silná a mrštná.

Alena Straková

Ivan BUKOVSKÝ, akademický malíř
(dokončení ze str. 10)

Pavel KUCHAŘ - podleský rodák, trenér tenisu
Pavle, pověz nám na úvod něco o sobě…
„Narodil jsem se v Příbrami 4. 11. 1957 a v Novém Podlesí jsem žil
do svých 23 let s rodiči. Od malička jsem měl velmi rád sport, hrál jsem
od 7 let fotbal za KOVOHUTĚ Příbram. První kontakt s tenisem proběhl
až ve 12 letech, kdy jsme, s kamarádem Zdeňkem Kunickým a později
i s ostatními chlapci, zkoušeli hrát tenis na volejbalovém hřišti na Jednotské.
V dalších letech jsme si společně postavili s nadšením tenisový kurt.“

Jak ses ocitl v jižních Čechách, kde žiješ už 35 let?
„Pracoval jsem u ZRUPU Příbram a po návratu z vojny jsem se chtěl vrá-
tit ke své partě, která tehdy pracovala u Českých Budějovic. Jižní Čechy se
mi tak zalíbily, že jsem zde už zůstal. Přihlásil jsem se v roce 1985 do teni-
sového oddílu Hluboká nad Vltavou a tam prožil krásných 15 let se spous-
tou zkušeností. Získal jsem možnost si jako amatér zahrát závodní tenis,
okresní i krajský přebor, vystudoval jsem 3. a později 2. třídu rozhodčího
a rozhodoval divizi, druhou a dokonce první tenisovou ligu. Mě ale lákala
„trenéřina“ - práce s dětmi, a tak jsem si vystudoval 4., později 3. třídu
a nakonec v Národním tenisovém centru v Prostějově druhou nejvyšší
licenci trenéra. Začal jsem organizovat „Tenisové školy“, později jsem
trénoval individuálně, tři roky jsem trénoval současně v centru našeho
čs. reprezentanta Martina Damma.“
Co děláš a kde v současné době působíš?
„Z Hluboké jsem odešel, nebo� v roce 2000 u nás ve Zleši, kde žiji, vznikl
krásný nový areál a já jsem byl jedním ze zakladatelů tenisového klubu
ZUO. Pracoval jsem celých 15 let jako sportovní manažer,
trenér a nyní jsem předsedou klubu, který má 150 členů.
Současně působím už 10 let v sousedním Rakousku - do 55 let
jako hráč a nyní už jen jako trenér mládeže a konzultant.“
Jaká je trenérská práce a co bys řekl závěrem?
„Trenéřina je někdy dřina, ale je to krásná práce s dětmi,
mládeží a lidmi. Navíc když se dělá poctivě, s láskou
a srdíčkem, všechno se vám vrátí v podobě úspěchů, vý-
sledků a celkové spokojenosti z pohybu. Já měl vždy štěstí
na děti, rodiče a kluby, kde jsem působil. Trenéřinu a tenis
miluji, neumím si svůj život bez tenisu představit, trénuji
už 28 let a přeji si, aby mi zdraví ještě chvíli vydrželo
a já mohl trénovat dále.“
Co kdybys pro naše děti zorganizoval nějakou akci?
Proč ne. S radostí pro podleské děti od 6 do15 let s Vaší
pomoci připravím 2-3hodinový program třeba ke dni dětí.
Takový den s tenisem. Budu se na všechny velmi těšit.

Marcela Dušková, starostka obce



strana  12 PODLESKÝ ZPRAVODAJ  I  4. čtvrtletí 2015

TŘÍDĚNÍ ODPADU

Z půl kila vytříděného skla vznikne
nová sklenička

Více než sedm set tun skla se podařilo v uplynulém roce
vytřídit obyvatelům Příbramska. Naplnili 5 682 zelených
nebo bílých kontejnerů a výrazným způsobem tak přispěli
k ochraně přírody. Sklo je možné recyklovat neustále do-
kola a jen půl kila této suroviny stačí například na výrobu
jedné nové skleničky.

Na Příbramsku mají obyvatelé k dispozici celkem 518
kontejnerů na sklo a za uplynulý rok se jim je všechny

(pokračování na str. 13)

podařilo naplnit více než desetkrát. Kdybychom všechny
naplněné nádoby postavili vedle sebe, utvořili bychom
řadu dlouhou osm kilometrů. Kontejnery na sklo jsou ze-
lené nebo bílé. Do zelených patří barevné sklo a do bílých
sklo čiré. Pokud máte k dispozici ale jen kontejner zelené
barvy a čiré sklo se u vás samostatně netřídí, pak do něj
můžete odložit jak barevné tak čiré sklo. „Své místo mají
v kontejnerech sklenice od potravin, láhve od vína, alko-
holických i nealkoholických nápojů, okenní tabulové sklo
nebo rozbité skleničky. Rozhodně sem nepatří keramika
a porcelán, varné sklo, zrcadla, drátované sklo, autosklo
nebo zlacená a pokovená skla,“ uvedla Kateřina Půlpáno-
vá, regionální manažerka společnosti EKO-KOM, a. s.
Sklo se v přírodě téměř nerozkládá, zůstane tu po nás tisí-
ce let. Je tedy důležité jej třídit. Recyklovat se dá navíc stá-
le dokola. Až tři čtvrtě skla z nové láhve pochází právě
z vytříděného skla. Jen půl kila materiálu stačí na výrobu
jedné nové skleničky a sedm set tun skla vytříděného na
Příbramsku stačilo na výrobu více než 380 tisíc pivních
láhví.

Odpadní sklo se kromě láhví používá také na tepelné
izolace. Průměrná česká domácnost vytřídí za rok 26,7 ki-
logramů skla.

Více informací o třídění a recyklaci odpadů naleznete na
www.jaktridit.cz.

Obec Podlesí vás zve na

Den dětí s tenisem
sobota 4. 6. 2016 od 14.00 hodin
na tenisových kurtech ve Starém Podlesí
věk dětí: 6 - 15 let

PROGRAM: 1. Uvítání
2. Cviky s míčkem, poté s raketou
3. Ukázka a nácvik dvou základních úderů (bekhend, forhend)
4. Zábavné cvičení jednotlivců
5. Soutěž družstev
6. Volná hra s trenérem
7. Vyhodnocení, předání cen vítězům
8. Společná fotografie, závěr

POZNÁMKA: • Vlastní raketa
• Přihlášky můžete podávat na Obecním úřadu Podlesí
• Věnovat se vám budou trenéři (podleští rodáci) Pavel Kuchař

a Ing. Zdeněk Kunický
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TŘÍDĚNÍ ODPADU
(dokončení ze str. 12)

„Nápojové karto-
ny známé jako kra-
bice na mléko, víno,
džusy a mléčné vý-
robky se třídí do
kontejnerů označe-
ných oranžovou ná-
lepkou. Alternati-
vou jsou i oranžové
pytle. Záleží na tom,
jak má obec systém
sběru nápojových
kartonů nastave-
ný,“ uvedla Kateři-
na Půlpánová, regi-
onální manažerka
společnosti EKO-
KOM, a. s.

je nejdůležitější složkou papír, který je velmi kvalitní
a vhodný pro výrobu nového papíru. Alternativou je také
využití nápojových kartonů k výrobě stavebních desek,“
vysvětlila Kateřina Půlpánová. Třídění odpadů považuje
za běžnou součást každodenního života již 72 % Čechů.
V celém Středočeském kraji je k dispozici témě 34 tisíc kon-
tejnerů pro tříděný sběr a na jedno průměrné sběrné hníz-
do připadá v kraji 131 obyvatel. Výtěžnost papíru, skla,
plastu a nápojového kartonu je 42, 43 kilogramů na jedno-
ho člověka za rok. Více informací o třídění a recyklaci
odpadů naleznete na webu www.jaktridit.cz.

Kompletní informace k třídění odpadu mají
Příbramáci i na internetu

Nejste si jisti, kam který odpad patří, kdy jej město
odváží, jaká je otvírací doba sběrného dvora, co patří
do nebezpečného odpadu nebo kde jsou například aktuálně
rozmístěny kontejnery? Navštivte internetový portál
Třídění.cz, kde naleznete veškeré informace týkající se
třídění odpadů na Příbramsku.

Na Příbramsku mají obyvatelé k dispozici 143 kontejne-
rů označených oranžovou nálepkou. Za uplynulý rok se
jim podařilo vytřídit 37 tun materiálu a naplnit jím 866
nádob. Do oranžových kontejnerů nepatří měkké sáčky od
kávy a různých potravin v prášku. Kartony by neměly
obsahovat ani zbytky nápojů a potravin. Stejně jako
u plastů je potřeba obaly před vhozením do kontejneru řád-
ně sešlápnout nebo stlačit. Do dvacetilitrového koše se ve-
jde třicet sešlápnutých kartonů. Nemusíte se tak bát, že
vám třídění zabere doma příliš mnoho místa.

Nápojové kartony se skládají ze tří materiálů, a sice pa-
píru, hliníkové fólie a polyethylenové fólie. „Pro recyklaci

Obyvatelé Příbramska vytřídili 37 tun
nápojového kartonu
- vznikly nové stavební desky

Téměř devět set oranžových kontejnerů na nápojové kar-
tony naplnili v loňském roce obyvatelé Příbramska. Obaly
od mléka, vína nebo ovocných džusů se vyrábějí z velmi
kvalitního papíru, vhodného k recyklaci a k výrobě nového
papíru. Další možností využití vytříděných nápojových
kartonů jsou stavební desky s podobnými vlastnostmi,
jako má sádrokarton.

Webové stránky Třídění.cz nabízejí široké veřejnosti
důležité informace, statistické údaje i zajímavosti ze světa
odpadového hospodářství. V rubrice „Kam s vaším odpa-
dem“ pak naleznete přímo záložku Příbram, barevně roz-
dělenou do devíti sekcí. Jedna část je určena pro firmy
a živnostníky, ostatní se pak týkají konkrétního odpadu.
„K dispozici jsou zajímavosti a komplexní informace
o tom, kam který odpad či materiál patří, jak se třídí běžné
komodity, jako je plast, papír, nápojový karton nebo sklo,
kam se daný odpad odváží, co se s ním pak děje,“ přiblížila
portál Kateřina Půlpánová, regionální manažerka společ-
nosti EKO-KOM, a. s. Lidé se zde navíc dozvědí, co vše
přísluší do nebezpečného či bio odpadu, jak se zbavit sta-
vební suti nebo staré elektroniky, jak funguje zpětný odběr
pneumatik, léků nebo například baterií. Nechybí ani jed-
notlivé harmonogramy svozů, přehled lokalit a termínů
umístění městských velkoobjemových van a mobilních
sběrných dvorů. Součástí rubriky jsou i kontakty a otví-
rací doba sběrného dvora v Příbrami v ulici U Kasáren.
Na webu naleznete také informace k ročnímu poplatku
za komunální odpad, kdo je povinen jej platit a na jakých
místech záležitost na Příbramsku vyřídit.

Více na www.trideni.cz .
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NAROZENÍ
V říjnu: Simona Šteflová

V listopadu: Patrik Pešek
Edmund Antony Poole

Blahopřejeme rodičům k narození jejich štěstíčka.

Rozloučili jsme se...
V září:

Marie Kaiserová ve věku 83 let

V říjnu:
František Hrdina ve věku 84 let

V listopadu:
Jan Říha ve věku 66 let

V prosinci:
Helena Coníková ve věku 79 let
Karel Pojer ve věku 60 let
Karel Král ve věku 66 let
Marie Horáčková ve věku 70 let

Upřímnou soustrast.

JUBILANTI
V této rubrice pravidelně připomínáme
významná životní výročí
podleských občanů od 70 let.
Do dalších let přejeme
dny plné pohody a hodně zdraví.

Jubilanti v říjnu
Markusková Věra 74 let
Zikmundová Dagmar 79 let
Harásek Vladislav 71 let
Vogeltanz Bohumil 72 let
Oktábec Václav 70 let
Drobný Josef 78 let
Dušek Josef 70 let
Maděra Josef 70 let
Zábranská Marie 81 let
Kunická Hana 83 let
Málková Marie 75 let
Daňhelková Libuše 92 let

Jubilanti v listopadu
Buzková Marie 76 let
Černohorský Josef 70 let
Hrdina Jiří 71 let
Šullerová Jana 80 let
Hrdina Zdeněk 78 let
Kubová Jiřina 72 let
Havelková Marie 89 let
Hlávková Marie 87 let
Černá Alena 89 let
Lamošová Marie 71 let
Pohořská Věra 75 let
Huml Josef 80 let
Sýkorová Jiřina 72 let

Jubilanti v prosinci
Ježková Běla 88 let
Kysilka Václav 89 let
Černohorská Edita 76 let
Málek Vladimír 81 let
Pacltová Vlasta 83 let
Ježek František 82 let
Rákosníková Marta 71 let
Schönerová Žofia 84 let
Tichý Tomáš 75 let
Reindlová Anna 80 let
Reiner Václav 82 let
Šímová Marie 81 let

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ
V loňském roce se zastupitelstvo obce rozhodlo,

že se pokusí v obci obnovit vítání
nově narozených dětí.

Vítání je určeno pro děti narozené od 1. 1. 2015
s trvalým pobytem v obci Podlesí.

Vlastní přivítání narozených dětí proběhne
návštěvou zástupců obce v místě bydliště

a předáním pamětního listu a drobného dárku.
S ohledem na zákon o základních registrech

nemá radnice možnost aktivně oslovovat rodiče
s nabídkou tohoto vítání. Řešením je, že rodiče

nově narozených dětí o vítání sami požádají.
Žádost je k dispozici na stránkách obce

v rubrice formuláře obce,
případně na Obecním úřadu Podlesí.

Po předání žádosti budou rodiče kontaktováni
starostkou a bude domluven termín návštěvy.

TEXTIL, DROGERIE,
HRAČKY, KVĚTINY

Všem  našim zákazníkům
přejeme do nového roku

pevné zdraví, pohodu, klid a mír.

Marie a Zdeněk Cigánkovi
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ZAJÍMAVOSTI

MONITOR – obec Podlesí
Na webové stránce moni-
tor.statnipokladna.cz
jsou k dispozici určité infor-
mace týkající se hospodaře-
ní jednotlivých obcí České
republiky. Pokud někoho
zajímá, jaké a jak vysoké
má naše obec příjmy, výda-
je, jaká je její dluhová služ-
ba, majetek, jaké má obec
závazky, náklady či výnosy,
navštivte stránku http://
monitor.statnipokladna.cz/
2015/obce/detail/00662941.
Evidována jsou data od
roku 2010 do 30. 9.2015.
Zobrazit si lze údaje za jed-
notlivé roky, celkové či na
1 obyvatele, v korunách,
tisících či milionech. Nalez-
neme zde také informace
o zřizovaných příspěvko-
vých organizacích jednotli-
vých obcí, dále i rozvahu,

Zdroj obrázku: http://monitor.statnipokladna.cz/2015/obce/detail/00662941

výkaz zisku a ztrát, přehled o peněžních tocích, přehled o změnách VK, ukazatele hospodaření obce a mnoho dalšího.
K nahlédnutí jsou i grafy zobrazující meziroční vývoj rozpočtu.

Martina Kolaříková, zastupitelka obce

Budoucnost
PODLESKÉHO ZPRAVODAJE

Na příštím zasedání zastupitelstva obce bude
projednáváno vydávání Podleského zpravodaje.

Bude se hovořit o jeho podobě, způsobu
distribuce k občanům a četnosti vydávání.
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Své příspěvky posílejte na e-mail:

podleskyzpravodaj@seznam.cz

OBECNÍ ÚŘAD PODLESÍ
HODINY PRO VEŘEJNOST

Pondělí 7.30 - 11.30 12.30 - 17.00 hodin
Úterý 7.30 - 11.30 12.30 - 15.00 hodin
Středa 7.30 - 11.30 12.30 - 17.00 hodin
Čtvrtek 7.30 - 11.30 12.30 - 15.00 hodin
Pátek 7.30 - 11.30 hodin

KONTAKTY

E-mail: ou.podlesi@iol.cz

Starostka: Marcela Dušková
tel. 318 637 603, 605 252 101
e-mail: duskova-obec@seznam.cz

Místostarosta: František Škranc
tel. 723 209 890

Sekretariát: Věra Jechurová
tel. 318 627 127

Facebook : Jsme i na Facebooku - stačí zadat
Podlesí - okres Příbram, Středočeský kraj

VZPOMÍNKA
V závěru právě uplynulého roku jsme se rozloučili
se dvěma bývalými členy zastupitelstva -
JANEM ŘÍHOU a KARLEM KRÁLEM.

Oba byli známí jako lidé, kteří byli ochotni komukoliv
naslouchat a pokud to bylo v jejich silách, vždy pomohli.
V zastupitelstvu obce působili několik volebních období.
A oba byli na smrt ještě příliš mladí.
Honzovi Říhovi, bývalému místostarostovi obce
a Karlu Královi, bývalému zastupiteli obce,
věnujte prosím tichou vzpomínku.
Str
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Grafická úprava Kateřina Stejskalová  ■■■■■ Tisk Příbramská tiskárna

PODÍVEJTE SE, JAK SE ŽILO V OBCI PODLESÍ...
Foto zaslala starostka obce Marcela Dušková. Pokud byste i vy zachytili v obci nějaký zajímavý okamžik, zašlete
svoji fotografii elektronicky na redakční adresu podleskyzpravodaj@seznam.cz.

Cafourkův mlýn Průvod

Domek současné hospody Za komínem - rok 1931 Náves 1947 - hasičské cvičení

Kaplička v Novém Podlesí Skurovská ulice - směr Orlov


